
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 16. september 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1177
Vil ministeren redegøre for, hvorfor det ved nogle landbrug, kan tage over 7 måneder 
for Fødevarestyrelsen at behandle en ansøgning om opskæring og forarbejdning af kød, 
og hvad vil ministeren gøre for at sikre, at virksomheder kan få hurtig og effektiv sagsbe
handling samt nem adgang til kontakt med sagsbehandlere?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Mads Fuglede (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mads.Fuglede@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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